
14. sestanek Liga odbora Namiznoteniške zveze Slo-
venije 

Datum, začetek in kraj sestanka:  30. 1. 2025, 21:00, MS Teams (online). 
Prisotni: Matevž Črepnjak, Darko Jamšek, Božo Šetina, Drago Torkar, Mirko Unger. 
 

1. Pregled ankete »Sočasno igranje v SNTL in tujih ligah«  

Člani LO NTZS so se seznanili z anketo, ki je bila poslana klubom za igranje v do-
mači in tuji ligi sočasno. V nadaljevanju LO NTZS podaja smernice za posodobitev 
pravilnikov in se s temu smernicami obrača na STS, TK in IO za njihovo presojo. 
 
- Zahteva se, da je igralec matično registriran za slovenski klub, lahko pa 

igra tudi ligo v tujini (torej v tisti ligi v tujini, ki to dopušča). 

- Zaenkrat se ne dovoljuje, da bi igralci, ki so matično registrirani za tuji klub, 
igrali v SNTL. 

- Ne dovoljuje se prestavljanje tekem zavoljo igranja v tujih ligah. 

- Zahteva se, da igralec igra vsaj 50 % tekem rednega dela (Primer: če je v ligi 
10 ekip, potem mora igralec nastopiti v vsaj devetih kolih in v vsakem od 
teh kol mora odigrati vsaj eno tekmo). 

Ob tem podajamo še izvleček nekaterih komentarjev iz ankete (prednosti in lsa-
bosti): 
- »omogočimo igralcem več močnih tekem - z možnostjo dodatnega zaslužka igralcem 

omogočimo, da dlje časa vztrajajo v namiznem tenisu - izboljšamo kvaliteto SNTL (z 
ozirom na zgornji člen), dodatno pa tudi s tem, da ko slovenski igralec gre v tujino, ni 
nujno, da hkrati zapusti SNTL, kot je bilo praktično pravilo z vsemi najuspešnejšimi 
slovenskimi igralci v zadnjih 15 letih« 

- »V našem klubu smo prepričani, da takšen način igranja prinaša številne pozitivne 
spremembe. Verjamemo, da bodo igralci zaradi dodatnih možnosti, kot so dvojne 
štipendije, dlje časa ostali v namiznem tenisu. Prav tako vidimo priložnost za 
napredovanje prek dodatnih kvalitetnih tekem z novimi nasprotniki in izkušnjo igranja 
v drugačnem okolju, ob tem pa ohranjamo kvaliteto domače lige. S primerno 
zasnovanim pravilnikom bi lahko omogočili tudi sodelovanje tujim igralcem na enak 
način, kar bi dodatno prispevalo k dvigu kakovosti in atraktivnosti domače lige.« 

- »Ne predstavljam si, da bi uspeli pravila glede dotične teme zapisati tako, da bi večina 
bila s tem zadovoljna. Prav tako bi tak sistem močno prispeval k temu, da bi končni 
rezultati v ligah (verjetno pa najbolj v prvih ligah) bili popačeni na račun občasnega 
igranja igralcev, ki nastopajo tudi v tujini. Že sedaj imamo sistem, ki po mojem mnenju 
ni primeren za naše okolje: kratek sistem z malo tekmami kjer dva igralca lahko 
zmagate praktično vsako tekmo. Pa še bi se dalo kaj dodati. Če pa bi se enkrat odločili 
za sistem z večimi tekmami in večimi igralci pa bi se bil pripravljen pogovarjati tudi o 
predlagani varianti, ampak samo pod določenimi pogoji.« 

- »Potrebno definirati koliko morajo odigrati v naši ligi, da ne bo prišlo do izkoriščanja 
pravila.« 



- »Omogočanje igranja ligaških tekem v tujini bi igralcem lahklo pripomoglo pri samem 
razvoju in pridobivanju dragocenih izkušenj. Ključno pa je, da se koledar tekem v SNTL 
ekipe držijo da nebi prišlo do znatnega povečanja prelaganj tekem za kar je potrebno 
ustvariti varovalko v pravilih.« 

- »Moje oziroma naše mnenje je, da se omogoči igralcem: 1. ki imajo višje ambicije in 
bi želeli poleg igranja v tujini še pomagati domačim klubom z igranjem za njih 2. 
igralcem, ki bi lahko tako zaslužili z igranjem v tujini kakšen dodaten evro 3. s tem tudi 
odprli našo ligo za kakšnega tujca, ki bi s tem dvignil kvaliteto lige 4. in da sledimo 
trendom, ki ga imajo v drugih ligah. Športni pozdrav.« 

- »Mislim da bi prišlo do navzkrižno datumov pa tudi do ostalih dobrin. Bolj smotrno bi 
bilo da klub z 2 ekipama ne more igrat v isti ligi. Lahko bi se uvedla dvojna licenca tako 
kot včasih. Ker klub ki ima 2 ekipi v isti ligi, lahko kroji usodo ostalim klubom, ki so 
mogoče plačani po mestih. Pred 40 leti je že bil tak poskus z 2 ekipama pa ni šlo skozi. 
Ne vem kdo je to dopustil. Bolje bi bila dvojna licenca doma kot pa z tujino.« 

- »Se strinjamo a pod pogojem, kot so naredili prvo sezono na Hrvaškem, da Slovenske 
igralke in slovenski igralci lahko igrajo zunaj, zaenkrat pa tujcem ne bi dovolili pod 
dvojno registracijo. Pa še nekaj, še bolj pomembno. Prelaganje tekem v slovenskih 
ligah ostaja pod istimi pogoji, kot do sedaj! Ne more se preložiti tekma lige zaradi 
ligaške tekme v drugi državi - to je naš predlog.« 

- »V klubu NTK Vrtojba smo mnenja, da dvojna ali trojna registracija za ligaška 
tekmovanja prinaša le koristi slovenskemu namiznem tenisu. Predvsem omogoča 
obdržanje kakovosti v SNTL ter dodatno rast le-te ob istočasnem spreminjanju 
vzdušja pri igralcih. Žal je to vzdušje trenutno na nizkem nivoju, saj igralci nimajo 
sistemskega vodstva, ampak je zagotavljanje motivacije prepuščeno premajhnemu 
številu trenerjev in staršev. Tudi ti pa imajo seveda težave z motivacijo otrok v tako 
multidisciplinarnem športu kot je naš.« 

- »V prvi sezoni zgolj na način, da je zagotovljena matičnost v Sloveniji in nato naši 
igralci igrajo v tujini.« 

 
V primeru, da bodo zgoraj omenjeni organi potrdili smiselnost zgornjih predlogov, 
potem bomo postopali naprej, sicer se postopek ustavi, saj ne želimo pisati pravil, 
ki na koncu ne bodo v veljavi. Odgovore STS, TK in IO pričakujemo do 28. 2. 2025, 
zaželene so dodatne smernice. 

 
 
Konec: 22:25. 
Zapisali člani LO NTZS. 


